
Protokół Nr XLIX /2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 czerwca 2010 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności, 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali obrad brak radnego Wojciecha Cichosza. 
 
 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 
                                                                                                                                                                                                                   
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad XLIX sesji:  

1. Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokołu z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 28 maja  2010 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
8. Informacja Burmistrza M-G Stryków dotycząca realizacji zadań drogowych  

realizowanych w 2010 r. przez poszczególnych zarządców dróg . 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków oraz zmiany 
planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na rok 2010 oraz 
aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2010 – 2012, 

 b) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Gorzyce, 
 c) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu, 

 d) szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania terminów płatności, 
rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 
przypadających Gminie Stryków i jej jednostkom podległym, warunków 
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dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić 
pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania ulg, 
 e) realizacji wniosku o przyznanie dofinansowania ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Łódzkiego na lata 2007 - 2013 projektu pt.:„Kompleksowy system 
gospodarki odpadami komunalnymi i niebezpiecznymi dla obszaru Podregionu 
Północnego województwa łódzkiego wraz z budową zakładu zagospodarowania 
odpadów” umieszczonego w Indykatywnym Wykazie Indywidualnych Projektów 
Kluczowych dla RPO Województwa Łódzkiego z numerem IPI/146/2007 , 

 f) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, 
 g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 
dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność gminy, 
 h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 
najemcą lokalu stanowiącego własność gminy , 
 i) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 
samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 
  j) upoważnienia kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Strykowie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym, 
 k) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków, 
 l)  określenia kierunków pracy Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 Ze względu na nieobecność na sesji Burmistrza M-G Stryków Pana Andrzeja 
Jankowskiego związaną z urlopem wypoczynkowym, Przewodniczący RM wnioskował o 
zdjęcie z porządku obrad pkt 7 ,,Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z 
działalności w okresie między sesjami”. 

 
     Głosowanie wniosku: 13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
                       1 głos wstrzymujący się  
Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokołu z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 28 maja 2010 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dotycząca realizacji zadań drogowych 

realizowanych w 2010 r. przez poszczególnych zarządców dróg. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków oraz zmiany 
planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na rok 2010 oraz 
aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2010 – 2012,  
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 b) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Gorzyce,  
 c) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu,   
 d) szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania terminów płatności, 
rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 
przypadających Gminie Stryków i jej jednostkom podległym, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić 
pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania ulg,  
 e) realizacji wniosku o przyznanie dofinansowania ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Łódzkiego na lata 2007 - 2013 projektu pt.:„Kompleksowy system 
gospodarki odpadami komunalnymi i niebezpiecznymi dla obszaru Podregionu 
Północnego województwa łódzkiego wraz z budową zakładu zagospodarowania 
odpadów” umieszczonego w Indykatywnym Wykazie Indywidualnych Projektów 
Kluczowych dla RPO Województwa Łódzkiego z numerem IPI/146/2007 , 

 f) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, 
 g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 
dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność gminy, 

 h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 
najemcą lokalu stanowiącego własność gminy,  

 i) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 
samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy,  

 j) upoważnienia kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Strykowie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym,  

 k) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków, 
 l)  określenia kierunków pracy Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
  Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 14 głosów za  
                      0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 

 Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i 
Wniosków na XLIX sesji R M w Strykowie. 
 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Radny Teodor Kołodziejczyk – wyraził zgodę 
2. Radny Józef Migdałek - wyraził zgodę  
3. Radny Karol Lenart – wyraził zgodę  

 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  
 
             12 głosów za  
              1 głos przeciwny  
                         1 głos wstrzymujący się  
Na salę obrad przybył radny Wojciech Cichosz. 
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Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 28 maja 2010 r.  
 

 Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XLIX sesji w dniu 28 czerwca 2010 r. nie z łożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM 
w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
 

 Przewodniczący RM poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 
posiedzeniach merytorycznych Komisji RM oraz w bieżącej pracy w biurze Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesje oraz ustaliła plan pracy Komisji na II półrocze 
2010 r.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się jeden raz i zapoznała się z informacją stanowiska 
ds. kontroli wewnętrznej oraz ustaliła plan pracy na II półrocze 2010 r. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w omawianym 
okresie, na którym dokonała podsumowania pracy w I półroczu b.r. oraz ustaliła plan pracy na 
II półrocze 2010 r. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym Komisja zapoznała się z formami pracy Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Strykowie i jej filii. Na posiedzeniu Komisja zajęła się również 
aktualną sytuacją służby zdrowia na terenie naszej gminy. Przewodniczący Komisji 
poinformował, że przed posiedzeniem Komisji odbyło się spotkanie z udziałem Burmistrza 
M-G Stryków oraz Dyrektora SP ZOZ w Głownie. 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik poinformował o jednym posiedzeniu Komisji, na którym 
omawiane były sprawy funkcjonowania zalewu w Strykowie w sezonie letnim. Komisja 
ustaliła również plan pracy na II półrocze 2010 r.  
 

 Ad. 7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dotycząca realizacji zadań 
drogowych realizowanych w 2010 r. przez poszczególnych zarządców dróg. 

  
Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji, zamówień Publicznych i 
Infrastruktury Urzędu Miasta-Gminy Stryków przedstawiła informację o realizacji zadań 
drogowych realizowanych w 2010 roku przez poszczególnych zarządców dróg. 
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• Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi – budowa autostrady 
A1 na odcinku węzeł Piątek-Stryków, rozpoczęcie budowy 18.07.2010 r., odcinek A2 
Stryków – Konotopa, rozpoczęcie robót prognozowane jest w październiku 2010 r.  

 
• Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi- rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 708 na 

odcinku Ozorków - Warszyce - Stryków – Niesułków wraz z realizacją obwodnicy 
miasta Stryków. 

 
• Starostwo Powiatowe w Zgierzu – przebudowa ciągu pieszego ul. Starowiejska w 

Dobrej wykonanie nakładki drogi w Bartolinie, wykonanie nakładki drogi relacji 
Niesułków gr. Powiatu, przebudowa chodnika ul. Mickiewicza w Strykowie, 
przebudowa nakładki ul. Mickiewicza, remonty cząstkowe. 

 
• Harmonogram realizacji zadań drogowych w 2010 r. (drogi gminne) 

 
LP Nazwa zadania Termin 

przetargu 
Umowa z wykonawcą Termin zakończenia  

1 Przebudowa ulic w 
Strykowie w os. 
Wolność: ul. Wschodnia, 
Rolnicza, Piłsudskiego, 
Cmentarna, Cicha – II 
etap 

02.02.2010r. 9.03.2010 r.   
„RuBeCo” Sp. z o.o. ul. 18 
Stycznia 26, 87 – 300 Brodnica z 
ceną 1.100.960,22 zł.   

15.09.2010 r.     

2 Remont drogi gminnej w 
Gozdowie 

11.02.2010r. 9.03.2010 r. 
Przedsiębiorstwo Robót 
Inżynieryjno Drogowych w 
Łowiczu Sp. z o.o. m. Jamno, 99-
400 Łowicz z ceną brutto: 
155.806,20 zł 

14.05.2010 r.                                                                                                                

3 Remont drogi gminnej w 
Bratoszewice ul. Nowości 
– Kalinów I etap 

16.02.2010r. 16.03.2010 r 
„DROGBUD” Podkarpacki 
Holding Budowy Dróg Sp. zo.o., 
ul. 1-go Maja 42, 38-100 Strzyżów 
& Mazowieckie, Przedsiębiorstwo 
Robót Drogowych „DROGBUD” 
Sp. z o.o., ul. Inżynierska 32, 96-
500 Sochaczew – oferta nr 3  cena 
brutto – 236 755,64 PLN 

9.04.2010  r. 

4 Remont drogi gminnej 
ul. Reymonta w 
Strykowie 

16.02.2010 r 9.03.2010 r. 
Przedsiębiorstwo Robót 
Inżynieryjno – Drogowych w 
Łowiczu Sp. z o.o., m. Jamno, 99-
400 Łowicz – oferta 2, cena brutto 
– 79 865, 18 PLN 

11.05.2010 r.   

5 Remont drogi gminnej 
ulic Głowackiego i 
Kolejowej w Strykowie 

7.04.2010 r. 27.04.2010 r.  
„RuBeCo” Sp. z o.o., ul. 18 
Stycznia 26, 87-300 Brodnica – 
oferta nr 1,cena brutto – 262 
270,96 PLN 

30.06.2010  r. 

6 Przebudowa drogi 
gminnej Dobra Nowiny 
(do granicy z gminą 
Łódź) 

17.05.2010r.  
Hermann Kirchner Polska Sp. z 
o.o. Łódź – cena brutto 303 874, 55 
zł. 

17.07.2010 r.  
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7 Przebudowa drogi 
gminnej Kiełmina Klęk 
(do granicy gminy 
Zgierz) 

07.07.2010r.   Inwestycja 2 letnia. 
I etap w ciągu 40 
dni i II etap do 
30.06.2011 r.  

8 Przebudowa drogi 
dojazdowej do gruntów 
rolnych w miejscowości 
Pludwiny 

07.07.2010r.   W ciągu 40 dni od 
daty przekazania 
placu budowy.  

9 Przebudowa drogi 
dojazdowej do gruntów 
rolnych w m. Niesułków 
Kolonia(działki) 

08.2010 r. 
Po 
wykonaniu 
wodociągu)  

  

 
 Ad. 8  Podjęcie uchwał w sprawie:  

 a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków oraz zmiany 
planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na rok 2010 oraz 
aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2010 – 2012, 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Pani Janina Jachuła insp. ds. księgowości budżetowej w U M-G Stryków w imieniu 
Burmistrza M-G Stryków wnioskowała o wprowadzenie autopoprawki w przedstawionym 
projekcie uchwały polegającej na dopisaniu w rozdziale 75412 przeniesień w kwocie 150.000 
zł między grupami z wydatków majątkowych na wydatki bieżące . 
Radny Wojciech Cichosz pytał z czego powstały dochody ZGKiM widoczne w załączniku 
do tej uchwały – aktualizacja WPI? 
Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie wyjaśnił, że są to dochody 
powstałe z budowy wodociągu. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 

 b) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Gorzyce, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
     
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            0 głosów wstrzymujących się 
 c) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
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    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się 
 
 d) szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania terminów płatności, 
rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 
przypadających Gminie Stryków i jej jednostkom podległym, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić 
pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania ulg, 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano.  
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 
 e) realizacji wniosku o przyznanie dofinansowania ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Łódzkiego na lata 2007 - 2013 projektu pt.:„Kompleksowy system 
gospodarki odpadami komunalnymi i niebezpiecznymi dla obszaru Podregionu 
Północnego województwa łódzkiego wraz z budową zakładu zagospodarowania 
odpadów” umieszczonego w Indykatywnym Wykazie Indywidualnych Projektów 
Kluczowych dla RPO Województwa Łódzkiego z numerem IPI/146/2007, 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 

 f) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
 g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 
dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność gminy, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

Z sali obrad wyszła radna Anna Ślęzak. 
 h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 
najemcą lokalu stanowiącego własność gminy, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            1 głos wstrzymujący się 
 
 i) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 
samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
     
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            2 głosy wstrzymujące się  

 
  j) upoważnienia kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Strykowie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
          13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  

       
 k) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków, 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            2 głosy wstrzymujące się  
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Na salę obrad wróciła radna Anna Ślęzak. 
 
 l)  określenia kierunków pracy Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 
Po realizacji pkt 8 Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach do godz. 9.45. 
Po przerwie przewodniczący stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji i wznowił obrady. 
 
 Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Mirosław Kucharski zwrócił się do Pani Bożeny Motylińskiej Z-cy Burmistrza M-G 
Stryków z pytaniem: 
- czy zdaje Pani sobie sprawę jak wygląda inwestycja budowy dróg na osiedlu Wolność? 
Gołym okiem widać, że robią to bez żadnych przyrządów. Zaczęli budować chodnik z jednej 
strony i z drugiej strony ulicy. I jestem przekonany na milion procent, że nie trafią w siebie, 
będzie różnica, co najmniej 20-40 centymetrów, to widać już, bo są blisko siebie. 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała: 
- osobiście na tej budowie teraz nie byłam, ale jest ustanowiony inspektor nadzoru, jest 
zaangażowany w pracę, jest na budowie w miarę potrzeb , bardzo często zdaje relacje i 
poczekajmy  na efekt, czy zejdą się   te chodniki. 
Radny Wojciech Cichosz pytał: 
- czy zostało pieniędzy po zimowym utrzymaniu dróg, które można by przeznaczyć na 
wykaszanie rowów przydrożnych, chociażby w tych newralgicznych miejscach – chodzi o 
skrzyżowania. Jeżeli zostało to złożę stosowny wniosek. 
Pani Grażyna Popczyńska – Naczelnik Wydziału Inwestycji… w U M-G Stryków 
odpowiedziała, że rozpoczęło się wykaszanie poboczy dróg gminnych. 
Radny Zbigniew Kos pytał: 
- kto wyraził zgodę, aby Tulipan Park odprowadzał wodę kanałem burzowym do rowów 
melioracyjnych? Czy to była zgoda i pozwolenie Gminy na takie działanie? To samo dotyczy 
autostrady. Jeżeli jest to zgodne z prawem to niech, chociaż uczestniczą w kosztach 
oczyszczania rowów. Główny kanał wylotowy burzowy dochodzi do rowu melioracyjnego. 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała: 
-nie mogę nic powiedzieć na ten temat, bo takiego pozwolenia Gmina nie wydawała, ale 
sprawdzimy te sprawę. 
Radny Mirosław Kucharski: 
- powtarzam jeszcze raz swój wniosek do Komisji uchwał i Wniosków, a jesteśmy w punkcie 
interpelacje i zapytania, więc składam interpelację o obniżenie studzienki deszczowej na 
osiedlu Wolność, jeszcze raz ten sam wniosek i mam prośbę do szanownej rady, żeby nie 
podpisywała się poprzez głosowanie pod niekompetencją władz naszej Gminy. Ta studzienka 
jest źle posadowiona. Ja pozwoliłem sobie sprowadzić na budowę wykonawcę, czyli Pana 
Zygułę, który stwierdził, że też zwracał uwagę na to, że jest ona za wysoko w stosunku do 
tego najniższego punktu, ale miał taki projekt, musiał wykonać te studzienkę zgodnie z 
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projektem. Jestem przekonany, że, jeżeli taki wniosek złożyłaby jakakolwiek z osób tutaj w 
radzie oprócz mojej osoby, to wniosek przeszedłby bez najmniejszego problemu, a ponieważ 
ja składam ten wniosek, jako osoba kontrowersyjna w stosunku do rady i burmistrza, więc ten 
wniosek zostanie przegłosowany odmownie. To jest bubel, bubel techniczny, który został 
zrobiony na tym osiedlu. Jeszcze raz mówię – ta studzienka nie jest objęta żadną inwestycją 
na osiedlu Wolność, ona jest z boku wykonana na mój wniosek, Pan Burmistrz się na to 
zgodził, odbyło się spotkanie projektanta, wykonawcy Pana Zyguły, pracownika i mojej 
skromnej osoby. Doszliśmy do wniosku, że należy te wody opadowe, które spływają z pól 
odprowadzić poprzez studzienkę i ta studzienka została wykonana, bo przeprojektowana 
została cała kanalizacja, bo jak państwo sobie przypominacie były zwiększona średnica rur 
nie tylko na targowisku, ale na całym odcinku, kanalizacja została pogłębiona, Pan Burmistrz 
bardzo chętnie tłumaczy się, że wydał 5 milionów na modernizacje targowiska, a nie mniej, 
bo musiał zwiększyć koszty na przebudowę kanalizacji. I dlaczego mamy taką 
niegospodarność potwierdzać przez swoje głosowanie? Wystarczy tylko obniżyć studzienkę i 
nie ma problemu. 
Pani Grażyna Popczyńska  mówiła: 
- faktycznie po tych opadach, jakie były studzienka była uszkodzona, po naszej interwencji 
wykonawca naprawił ją i nieznacznie obniżył. Nie może Pan powiedzie, że to nie jest zadanie 
inwestycyjne, ponieważ była ona częścią zadania inwestycyjnego z zeszłego roku i to 
obejmowało ten fragment. Natomiast czy trzeba ją dalej obniżać? Nie wiem na dzień 
dzisiejszy. 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków: 
- mojej wiedzy wynika, że studzienki nie są do odprowadzania wody z pól.  
Radny Andrzej Pożarlik mówił zwracając się do wnioskodawcy: 
- nasza Komisja zajmuje się również drogami. Proponuję, aby wnioskodawca skierował 
wniosek do naszej Komisji i przy udziale wykonawcy, inspektora nadzoru możemy sprawdzić 
tą sprawę udając się na miejsce i ocenić. I wtedy nie będzie takiej sytuacji, że to Pan 
Mirosław Kucharski zgłasza wniosek i jest odrzucony, tylko Komisja do spraw dróg by się 
tym wnioskiem zajęła, zaopiniowała go i przedstawiła radzie. Czy wnioskodawca wyraża 
zgodę na takie działanie? 
Radny Mirosław Kucharski powiedział: 
- ja jeszcze się wypowiem w tym temacie. 
Radny Czesław Polit mówił: 
Jeśli chodzi o zwiększenie przepustowości kanalizacji burzowej to powiem, że przy 
opracowaniu projektu koncepcji modernizacji targowiska Komisja Rolnictwa … złożyła taką 
sugestię i Burmistrz to rozważył, żeby od razu pomyśleć o odwodnieniu osiedla Wolność. 
Radny Mirosław Kucharski mówił: 
Nie będę dyskutował, bo nie ma, o czym, to jest Pana zdanie. Inspektora nadzoru już nie 
będzie. Informuję, że ta inwestycja została całkowicie zakończona. Zostały w całości 
wypłacone pieniądze także obecny etap budowy dróg nie ma nic wspólnego z tą kanalizacją, 
która była. 
Radny Andrzej Pożarlik mówił: 
- nie życzy Pan sobie, aby Komisja zajęła się tą sprawą? 
Radny Mirosław Kucharski powiedział: 
- oczywiście byłoby to wskazane żeby Komisja zobaczyła. Bo jaka była sytuacja 2 czerwca 
tego roku wszyscy wiemy, jak była ulewa, ponownie jeden zakład został zalany, pan 
właściciel, który ma problemy, nie mógł sobie poradzić z tą ogromną wodą, która na niego 
spłynęła, przyszedł do Burmistrza, Burmistrz go nie przyjął. Przyjął go Pan Tomczyk i 
powiedział, że musi Pan sobie z tym poradzić. W związku z tym – nie pamiętam nazwiska 
tego Pana – poradził sobie, bo wybudował skalniak w formie grobli i teraz następna ulewa, 
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która będzie sprowadzi tą wodę prosto na osiedle Wolność. Panie przewodniczący, jeżeli się 
Panu takie rozwiązanie podoba, gratuluję, proszę za głosować przeciwko wnioskowi mojemu. 
Radny Karol Lenart pytał: 
- z uwagi na to, że obserwuję od jakiegoś czasu mam pytanie: jak winno być zabezpieczone 
ujęcie wody? Czy siatka winna leżeć czy siatka winna stać? Bo dla mnie stać. 
Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie odpowiedział: 
-wiem, o którą siatkę chodzi, jak ten wodociąg będzie rezerwowy, a woda będzie brana z 
innej studni to siatkę założymy. 
Radny Jarosław Filipiński pytał : 
- czy mamy informację, że w związku z nowopowstałą spółką na bazie ZOZ-u coś się będzie 
działo i czy będzie miało to przełożenie na nasz teren? 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków informowała: 
- SP - ZOZ w Głownie będzie funkcjonował do końca sierpnia 2010 r. w takiej formie, jaka 
była do tej pory. Powstała spółka Remedium z zapewnień Dyrektora SP ZOZ ma wejść w 
kompetencje ZOZ po tym okresie. Dla nas będzie to taka zmiana, że spółkę tę będziemy 
traktować, jako normalny podmiot prowadzący działalność gospodarczą, czyli nasze 
pomieszczenia będą dzierżawione na podstawie zawartych umów i określających 
odpowiednie warunki. Zobaczymy jak to będzie działać. My zabezpieczać będziemy opiekę 
zdrowotną dla mieszkańców naszej gminy. Rozpatrujemy na tę chwilę możliwość 
świadczenia usług. 
Radny Karol Lenart mówił: 
- pytał co z ośrodkiem zdrowia w Niesułkowie, ponieważ został dla tego ośrodka wyznaczony 
termin przez Sanepid do końca czerwca na wybudowanie sanitariatów. W tej chwili jest tam 
taka sytuacja , że mieszkania są zajęte  i sanitariaty są nie przewidziane do takiej ilości osób. 
Do tej pory nic się nie zmieniło. Czy one będą wykonane, czy wszystko zmierza w kierunku 
zamknięcia tego ośrodka?  Kto ma to wykonać? Nie chciałbym żeby ośrodek był zamknięty. 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła: 
-jak wszyscy wiemy są zabezpieczone środki na remont ośrodka zdrowia w Niesułkowie, w 
ubiegłym tygodniu była tam komisja i zostało zlecone firmie oszacowanie kosztów 
przystosowania sanitariatów wg minimalnych potrzeb, które spełnione zostałyby do zaleceń 
Sanepidu. 
Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 
- ta spółka, która powstała będzie płaciła za lokale. Czy będzie również płaciła dzierżawę za 
narzędzia, przyrządy, które tam są np. w rehabilitacji? 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała: 
- całe wyposażenie należy do Gminy. Wiadomo, że możemy je udostępnić na odpowiednich 
warunkach określonych poprzez negocjacje. Nikt nie ma zamiaru niczego przekazywać ani 
oddawać.    
Radny Jarosław Filipiński: 
- mam wniosek aby  na lipcową sesję – jakaś spółka nam się pojawia , nie wiemy czy to jest 
komercyjne działanie, możemy dojść do wniosku, że nam się to nie opłaca, spółka może 
zlikwidować pewne usługi u nas, dlatego moja prośba, aby na lipcowa sesję zanim to się do 
końca wszystko zamknie przedstawiono informację na szerszym forum rady- wszelkie 
informacje na temat działania tej nowej spółki, jej zakresu działalności, jakie to może mieć 
skutki dla Gminy, czy Gmina musi pertraktować tylko z tą spółka czy też może z zupełnie 
inną. Chciałbym, aby taki wniosek się dziś znalazł, żeby na najbliższej sesji były już pełne 
informacje. 
Przewodniczący Rady Miejskiej mówił, że do 15 lipca sprawa spółki powinna już być 
wyjaśniona i taki punkt znajdzie się w porządku obrad lipcowej sesji. 
Radny Czesław Polit mówił: 
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- składam wniosek, aby kierownictwo Gminy wraz z przewodniczącymi poszczególnych 
Komisji zebrało się przed sesją i przedyskutować sprawę i być może wypracować jakieś 
warianty, bo im wcześniej zaczniemy tym może dla nas lepiej. Składam wniosek o takie 
spotkanie wcześniej w mniejszym gronie. 
Radny Zbigniew Kos pytał: 
- czy zarząd dróg podjął jakieś działania w sprawie zastoiny wodnej na drodze powiatowej za 
Panem Kalinowskim tam gdzie była wywożona ziemia z wykopów? 
Radny Zbigniew Kos apelował o wystąpienie do zarządu powiatowego dróg o wykoszenie 
poboczy na drogach powiatowych, gdzie trawa miejscami sięga do półtora metra wysokości. 
Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała: 
- w pierwszej sprawie po poprzedniej sesji wystosowane zostało pismo do zarządu 
powiatowego dróg, do dnia dzisiejszego nie ma odpowiedzi na nasze pismo. 
 
 Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Pan Jan Jędrzejczak mieszkaniec wsi Smolice powiedział, że zabiera głos, jako inicjator i 
członek Społecznego Komitetu Rehabilitacji w Strykowie. Na ostatnim posiedzeniu Komisji 
Edukacji, na którym były omawiane sprawy nowo powstałej spółki, pan Klincewicz na 
pytanie, czy, gdy spółka przejmie Niesułków, Bratoszewice, Dobrą i Stryków, powiedział, że 
nie wyklucza, że będzie to odpłatnie. Pan Klincewicz oświadczył, że taka ewentualność może 
być, że część usług będzie odpłatnych. Panie radny Lenart proszę się nie martwić o kible w 
Niesułkowie ale aby ludzie nie musieli płacić. Jest bardzo liczna grupa ludzi korzystających z 
rehabilitacji, bo 200 osób miesięcznie korzysta z rehabilitacji razy dwanaście, to zobaczcie, 
jaki to wspaniały kąsek dla człowieka, który był dyrektorem szpitala w Głownie, a teraz nie 
ma pracy i spółkę zawiązano. Możni Głowna i Strykowa pomogli byłemu dyrektorowi 
zawiązać spółkę, należy myśleć o tych ludziach, którzy korzystają z rehabilitacji. Że by nie 
płacili, a nie na komisji radna pani Ślęzak mówiła „Tak, spróbujemy, zobaczymy”. Jak damy i 
spróbujemy to będzie po ptokach.  
Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że 
nikt nie przejmie urządzeń i budynków, bo majątek jest gminny. Żadne struktury nie będą 
niczego przejmować, chyba, że zostanie zawarta odpowiednia umowa i określone warunki. 
Jeśli chodzi o rehabilitacje, to jest poza strukturą, o której mówił Pan Jędrzejczak stanowi 
własność Gminy. Proszę się nie obawiać nikt zamachu na rehabilitacje nie robi, nikt nam nie 
planuje sposobu działania, nikt nie narzuci nam sposobu działania. Jeżeli nie będzie nam 
odpowiadał ten podmiot naszym warunkom, to poszukamy innego.   
Radna Anna Ślęzak powiedziała, że apeluje do pana Jędrzejczaka, aby nie siał paniki w tym 
względzie. Proszę nie przypisywać mi słów, że ja bardzo chcę, aby rehabilitacja była nie 
nasza. Jeśli chodzi o ośrodek zdrowia w Niesułkowie, to sanitariaty muszą być, bo taki jest 
wymóg Sanepidu, mamy przecież XXI wiek. Dajmy tej spółce spróbować zafunkcjonować, 
nie zakładajmy, że tam są złodzieje, którzy kradną, oszukują, bo jest to spółka obwarowana 
pewnymi prawami, założona przez samorząd głowieński i radni mają na to wpływa. My jako 
Rada będziemy mieli wpływ to z czego będziemy korzystać, na funkcjonowanie – mówiła 
radna Ślęzak. Do końca roku wszystkie usługi będą świadczone, budynki są nasze, a przecież 
można korzystać z usług różnych podmiotów. Wszystkie ośrodki są nasze, rehabilitacja także. 
Poczekajmy, aż sytuacja się rozwinie, można wybrać inną propozycję.  
Radny Czesław Polit powiedział, że przy powstaniu nowej spółki będzie zmiana deklaracji 
to ludzie zadecydują, z których usług chcą skorzystać.  
Radny Józef Migdałek przypomniał, że na początku tej kadencji powiedział, że musi być 
zrealizowana pomoc zdrowotna, aby można było z niej nieodpłatnie korzystać w naszych 
ośrodkach zdrowia. Pamiętacie jak to wyglądało 4 lata temu, a 3 lata temu starliśmy się, aby 
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nasze ośrodki były naszą własnością. Dzisiaj jesteśmy w sytuacji, kiedy możemy dyktować 
pewne warunki. Nie mówmy ciągle o rehabilitacji na potrzeby przyszłych wyborów. Sprawy 
finansowe nie dotyczą nas, tylko Głowna, 26 milionów złotych, które wisi, 9 milionów spłacił 
szpital, który funkcjonuje od roku w innych strukturach, czy mamy zastrzeżenia do tego 
funkcjonowania, nie słyszałem, bo funkcjonuje dobrze – mówił radny Migdałek. Toczą się 
ważne rozmowy, aby 17 milionów długu przejęło państwo, stąd te przekształcenia w ZOZ-ie. 
Została powołana spółka Remedium, prezesem jest obecny dyrektor szpitala, do 15 lipca musi 
się sprawa wyjaśnić – pozytywnie lub negatywnie. Po spotkaniu z Burmistrzem i z p. 
Kupisem, na Komisji była przedstawiona była aktualna informacja, jak to dalej będzie 
funkcjonować. Jeśli nie zafunkcjonuje, to mamy kolejne wyjście, tzn. cała Rada musi 
wiedzieć, co będzie się dalej działo, bez całej radny nie może się odbyć kolejny krok w 
postępowania, musimy wiedzieć co będziemy robić. Możemy szukać innego ZOZ-u. 
Wiceprezesem nowej spółki jest pan Klincewicz, nie potrzebnie się wszyscy denerwujemy, 
poczekajmy z wszystkim do 15 lipca.    
Radny Karol Lenart mówił, że bardzo ceni pana Jana Jędrzejczaka, ale sprawa sanitariatów 
jest ważna, mówię o nich, bo ich nie ma. Jeśli chodzi o wyposażenie POZ-tów to nie jest 
nasze tylko ZOZ-u. Spotkać się może cała rada, Burmistrz i dyskutować, a nie tylko kolejni 
przewodniczący.  
Radny Witold Śliwkiewicz powiedział, że nie wszyscy są za prywatyzacją, następnie 
odczytał artykuł z gazety dot. funkcjonowania ZOZ-u. Radny złożył wniosek o rozważenie 
możliwości powstania gminnej spółdzielni ZOZ-u. 
Pan Jan Jędrzejczak powiedział, że nie przyszedł robić kampanii wyborczej. Na Komisji 
Zdrowia pan doktor Klincewicz powiedział, że będzie odpłatne, to mówi się, że ja straszę 
was. Ja apeluję do tego, żeby Rada nie była tym, kto daje prace dyrektorowi Kupisowi, który 
został pozbawiony pracy w szpitalu, więc zawiązał nową spółkę. Pan Jędrzejczak jeszcze raz 
powtórzył, że pan Klincewicz mówił, że będzie częściowo odpłatnie.  
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki zwrócił uwagę, że nie do końca tak 
było, odpłatne będą te nieobjęte kontraktem, usługi medyczne w przychodniach będą 
nieodpłatne. Jaka będzie umowa z NFZ nie wiadomo?  
Radny Czesław Polit złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji w temacie służby 
zdrowia.  
Głosowanie: 10 głosów za 
                       3 głosy przeciw 
                       1 głos wstrzymujący się  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód zadał następujące 
pytania: 
 

1. Czy znacie państwo pismo do Ministerstwa Zdrowia o umorzeniu długu, bo przecież 
w takim wniosku musi być wszystko opisane? Przypomina, że dwa lata temu robiliście 
burze na temat likwidacji szpitala, likwidacja nastąpiła. Czy to będzie tak jak z 
komunikacją, że teraz robicie burze, jak wszystko jest ustalone? Apeluję o 
wstrzemięźliwość i rozwagę, bo zrobią, co chcą i będziecie mieli, mogę pokazać „gest 
Kozakiewicza”, będziecie mieli tyle do gadania, to oni stawiają warunki, a nie wy. 
Jeżeli coś się wydarzy, to ludzie muszą być leczeni z dnia na dzień.  

2. Sprawy dot. Osiedla Wolność – czy te worki, które są na ul. Cichej to oznaka jakości 
wykonania odwodnienia kanalizacji deszczowej na Osiedlu, leżą tam czwarty tydzień, 
a jest tam okolica cmentarza, gdzie przyjeżdżają ludzie z całego świata. Czy to 
zostanie uporządkowane, czy tak ma pozostać? Odwodnienie burzowe Osiedla było 
związane z polami, a nie tylko z Osiedlem, woda kończyła bieg na placu, gdzie są 
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dwie zardzewiałe bramki i cmentarzu, kanalizacja burzowa została wykonana, a woda 
dalej zatrzymuje się na boisku i na cmentarzu. To nie była ulewa, tylko deszczyk, 
jeżeli ta sytuacja się ponowi, to nie warto zwracać uwagi, jeżeli się słyszy niektóre 
wypowiedzi na sesji.  

3. W ubiegłym roku zwracałem się o informację na temat OSP w Strykowie, jakie 
korzyści osiągają z wydzierżawiania sali na różne uroczystości. Zwróciłem się o taka 
informacje, bo straż otrzymuje środki publiczne na podstawową działalność, za 
energię są koszty ogromne. Dostaję odpowiedź – sam statut jest przesłany. Pieniądze 
publiczne wydawane na takie cele na prośbę obywateli mają być ujawnione.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji, zamówień Publicznych i 
Infrastruktury Urzędu Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że jeśli chodzi o Osiedle 
Wolność to nie wolno łączyć zadania podzielonego na etapy, zeszłoroczne zadania to 
kanalizacja w ulicach Piłsudskiego i Cmentarnej, zabezpieczono je do czasu położenia asfaltu. 
Te problemy zalewania pojawiają się, na chwilę obecną ta kanalizacja nie działa, bo nie ma 
asfaltu. 
Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum poruszyła następujące 
tematy: 

1. Wyrwy w drodze w Sosnowcu Górnym, samochodem nie można przejechać, prośba o 
wyrównanie i załatanie. 

2. Nieszczęsne skrzyżowanie ulic Mickiewicza, Grunwaldzkiej i Wolskiej – po opadach 
trzeba chodzić w gumowcach, Burmistrz obiecał, że pomyśli zrobić, choć 
dokumentacje.  

3.  Sprawa ogrodzenia parkingu od Domu Kultury od strony trawnika, ludzie wjeżdżają 
samochodami na trawnik. 

4. Prośba, aby przy zmianie chodnika z płyt z odzysku zrobić ścieżkę na łąkę, bo po 
opadach deszczu jest ślisko. 

5. Na targowisku wieczorem zbierają się grupy młodzieży, prawdopodobnie są tam 
narkomanii, czy nie można zamykać tego targowiska.  

Następnie głos zabrał pan Bogdan Niewiadomski członek OSP w Warszewicach odczytał 
pismo dot. funkcjonowania OSP Warszewice .  
 

 Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLIX sesji RM radny Józef 
Migdałek odczytał wnioski przyjęte przez Komisję:  

1. Obniżyć studzienkę do odbioru wód na osiedlu Wolność (wnioskodawca radny M. 
Kucharski). 
    Głosowanie wniosku: 5 głosy za 
                             7 głosów przeciw 
                             2 głosy wstrzymujące się  

2. Na jednej z najbliższych sesji zorganizować spotkanie w sprawie funkcjonowania 
służby zdrowia ( wnioskodawca radny J. Filipiński). 

Radny Jarosław Filipiński mówił, że wniosek jego brzmiał, aby na najbliższej sesji w lipcu 
zorganizować takie spotkanie. 
Wniosek po modyfikacji: 

Na jednej z najbliższych sesji w miesiącu lipcu zorganizować spotkanie w sprawie 
funkcjonowania służby zdrowia. 

       Głosowanie: 15 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  
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3. Odbyć spotkanie Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej i 
Przewodniczących stałych Komisji rady ( wnioskodawca radny Czesław Polit ). 
    Głosowanie wniosku: 9 głosów za 
                                        3 głosy przeciwne 
                                        3 głosy wstrzymujące się  

 
4. Rozeznać możliwość zorganizowania gminnych struktur służby zdrowia ( 

wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz ). 
    Głosowanie wniosku: 3 głosy za 
                             9 głosów przeciw 
                             2 głosy wstrzymujące się  

 
Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLIX sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie : 

       Głosowanie: 14 głosów za 
                              0 głosów przeciw 
                             1 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30 dokonał 
zamknięcia sesji.  
 
Protokołowały: 
Z. Kubiak 
E. Tomczak    
 
 
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 

 
 

 
 

 


